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Abstract (en)
The iron (1) has a sole (2) and comprises a member (3) carrying fibres (4) for brushing the laundry (17) which is in contact with the sole (2). This
member (3) is located in the rear of the iron (1), so that the fibres (4) are located in the vicinity of the plane (P) defined by the outer face of the
sole (2) of the iron, part of the fibres (4) extending outside the iron beyond the said plane (P). Use for removing the lustre of laundry during ironing.
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Abstract (fr)
Le fer (1) présente une semelle (2) et comprend un organe (3) portant des fibres (4) pour brosser le linge (17) qui est en contact avec la semelle
(2). Cet organe (3) est situé à l'arrière du fer (1) de sorte que les fibres (4) sont placées au voisinage du plan (P) défini par la face extérieure de
la semelle (2) du fer, une partie des fibres (4) s'étendant à l'extérieur du fer, au-delà dudit plan (P). Utilisation pour délustrer le linge pendant le
repassage. <IMAGE>
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